
Geachte raadscommissieleden,

Langs deze weg spreken we vanuit de Rugby Club West-Friesland (RCWF) schriftelijk in bij uw 
agendapunt rondom een vitaal sportpark Kromme Elleboog.
Vanuit RCWF zijn we al vele jaren in gesprek met uw ambtenaren over onze accommodatie en velden.                                                                                                                                                                                                                                             
Het lijkt erop dat de oplossingsrichting waarin we ons nu bewegen, het verhuizen naar de Kromme 
Elleboog, een van de lange termijn is. Hier zijn wij verheugd en enthousiast over.

De oplossingsrichting die we samen met HSV en de gemeente in het afgelopen jaar hebben ontwikkeld 
geeft ons, als kleine maar enthousiaste en ambitieuze club, de mogelijkheid om ons op het sportpark  de 
Kromme Elleboog verder te ontwikkelen. Wij zijn van oudsher een laagdrempelige vereniging met lage 
contributie en met een hoog commitment, zowel van senioren als van ouders van de junioren. Uiteraard 
staan nog niet alle puntjes op de ‘i’ maar wij hebben er vertrouwen in dat het proces, bij positieve 
besluitvorming van de gemeenteraad, zich in de goede richting verder blijft ontwikkelen.

Om het draagvlak onder de leden te onderzoeken hebben wij afgelopen december en januari twee 
bijzondere algemene ledenvergaderingen belegd. De uitkomst was dat de leden unaniem achter de 
plannen staan. Dit mandaat heeft uiteindelijk geleid tot het ondertekenen van een intentieovereenkomst 
op 3 april 2021. De volgende stap in het ledenoverleg zal zijn het voorleggen van de uiteindelijke 
bouwplannen en financiële consequenties. Hiervoor zal naar verwachting in mei 2021 weer een 
bijzondere algemene ledenvergadering worden belegd, er vanuit gaande dat de gemeenteraad 
uiteindelijk positief zal beslissen.

Voor RCWF zal het project een grote stap zijn in de groei naar een rugbyvereniging met een volledige 
jeugdafdeling, twee seniorenteams en een damesteam binnen 5 jaar. Dit is namelijk de doelstelling die 
wij ons zelf hebben opgelegd. Deze weg in ongeveer tien jaar geleden ingeslagen en is de verwachting,  
dankzij de continue inzet en betrokkenheid van vrijwilligers en ouders, dat het aantal jeugdleden deze 
zomer richting de honderd zal gaan, vooralsnog ligt de rugbyclub dus op koers. Maar het is inmiddels 
duidelijk dat de huidige accommodatie en veldruimte niet meer toereikend zijn om de groei te vast te 
houden. Om de ambities van RCWF waar te maken komt de voorgenomen verhuizing daarom op het 
goede moment.

Wanneer het weer mogelijk is, nodigen wij u graag uit om weer eens langs te komen om ons rugbyspel 
te aanschouwen en de sfeer op de club te proeven.
Wij wensen u veel wijsheid toe in uw advies naar de gemeenteraad.

Met vriendelijke groet,

Namens de leden van en de betrokkenen bij RCWF.

Ruurd M. Simonides
Voorzitter Rugby Club West-Friesland


